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Včera sme publikovali pomerne kontroverzný článok so značne pochmúrnou predpoveďou, čo
v najbližších rokoch pravdepodobne čaká väčšinu ľudí zaočkovaných proti Covid-19. Zlyhanie srdca
a smrť.

Mnohí sa nás následne začali pýtať, či sa s tým dá niečo urobiť? Či existuje nejaký liek alebo nejaká
možnosť, ako sa takému tragickému osudu vyhnúť?

Dilema nezaočkovaného
Povedzme, že existuje možnosť na záchranu života ľudí očkovaných proti Covid-19.

Teraz si však predstavte, že ste v koži neočkovaného človeka, ktorý sa má rozhodnúť, či takúto
informáciu zverejní alebo nie.

Rozoberme si dve možnosti, ktoré má a ich dôsledky:

Možnosť č.1: Zverejniť informáciu a zachrániť množstvo ľudí

V tomto prípade sa všetci zaočkovaní zachránia a na zlyhanie srdca v priebehu najbližších rokov
nezomrú.

Lenže, medzi zaočkovanými je aj drvivá väčšina súčasných politikov, úradníkov či vládnych
analytikov, ktorí zavádzajú obmedzenia pre neočkovaných – povinnosť neustáleho testovania,
obmedzovanie vstupu do prevádzok, škôl, práce a podobne.

Časom sa ukáže, že vakcíny proti Covid-19 vlastne ani nemajú toľko negatívnych účinkov ako strašili
rôzni „konšpirátori“ (pretože konšpirátori očkovaným prezradili protijed).

Čo sa s vysokou pravdepodobnosťou stane potom? Odpoveď je viac než predvídateľná – zavedie sa
povinné či dokonca nútené očkovanie.

A máme to!

Neočkovaní za svoju dobrotu, aby zachránili životy očkovaným, vrátane očkovaných politikov-
tyranov, sa budú musieť brániť povinnému očkovaniu. A okrem toho, po celý ten čas budú nútení
nezaočkovaní ľudia znášať všetky obmedzenia zavedené očkovanými.

Možnosť č.2: Nezverejniť informáciu a nechať očkovaných napospas osudu

Predpokladajme, že teória Dr. Hoffeho je pravdivá a väčšina očkovaných skutočne v najbližších
rokoch zomrie na zlyhanie srdca.

Medzi obeťami vakcíny však bude aj väčšina politikov-tyranov, ktorí dnes obmedzujú a diskriminujú
neočkovaných.
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No a keďže títo politici zomrú (a spolu s nimi, bohužiaľ, aj milióny nevinných očkovaných), nebude už
nás neočkovaných mať kto viac ďalej obmedzovať.

Navyše, časom sa ukáže, že vakcíny skutočne majú smrteľné dlhodobé účinky, a tak si už nikto, ani
prípadní preživší očkovaní politici-tyrani, netrúfnu zaviesť povinné očkovanie.

Oni vlastne už pri moci dovtedy aj tak nebudú, lebo neočkovaní by ich dávno zvrhli a uväznili za
všetkú tú skazu, čo napáchali. A neočkovaní si sami sebe žiadne obmedzenia zavádzať nebudú.

Populácia sa síce zníži možno o polovicu, no bude to už slobodná spoločnosť.

Takže ako, zverejniť či nie?
Z čisto individuálneho sebeckého hľadiska neočkovaných, ktorá možnosť je pre nich výhodnejšia?

Odpoveď je možno krutá a neľudská, no ako víťaz vychádza jednoznačne možnosť č.2 – držať bobríka
mlčanlivosti a nechať očkovaných znášať dôsledky svojho rozhodnutia.

Niečo také dokonca nedávno zahlásil aj súčasný minister zdravotníctva Lengvarský v súvislosti so
zavádzaním nových obmedzení, že:

 „Nezaočkovaní sa slobodne rozhodli nezaočkovať, preto musia znášať následky svojho rozhodnutia.“

Takže, ak obrátime jeho tvrdenie naopak, malo by byť úplne v poriadku nechať očkovaných „znášať
dôsledky svojho rozhodnutia“, hlavne vo svetle toho, že prípadná pomoc očkovaným by sa nakoniec
obrátila proti tomu, kto pomoc ponúkol, teda proti neočkovaným.

Čo si o tom myslíte? Máte argument, prečo by neočkovaní „konšpirátori“ a „dezoláti“ mali pomôcť
„zodpovedným“, „vzdelaným“ a „kriticky zmýšľajúcim“ očkovancom?

Záver
Aby niekto náhodou nepovedal, že sme až takí zlí, tak dva články s možnými liekmi sme už zverejnili:

Borovicové ihličie: Ako si vyrobiť protijed na covidové vakcíny
Existenčné-eliminačné frekvencie a DNA biorezonančné frekvenčné zbrane

Tie veci vyššie môžu pomôcť, no podľa nášho názoru len v počiatočnom štádiu krátko po zaočkovaní.
Neskôr už budú potrebné iné prostriedky.

Ak si myslíte, že by sme mali zverejniť aj ďalšie informácie k potenciálnej záchrane očkovancov,
určite nám do komentárov napíšte argumenty, prečo by sme tak mali urobiť.

Rovnako napíšte aj argumenty proti zverejneniu, ak zastávate názor, že by sa to zverejniť nemalo.


